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Az elmúlt egy év margójára: 

 

Véleményem szerint az elmúlt egy év alatt a szakterület összekovácsolódott, 

mindenki megtalálta a helyét a közéletben. Nyugodt szívvel adtam át a stafétát, 

hiszen az utánpótlással sincs gond, hála a 

mentorainknak, lelkes hallgatóinknak. Az 

új generáció (az új szakterületi 

koordinátor, lelkes elsőévesek) egy igazán 

jó csapatot fognak alkotni. Munkám során 

sokszor kerültem nehéz helyzetbe, 

ilyenkor mindig tudtam, hogy számíthatok 

az FF szakterület egészére. Mindig volt 

min tevékenykedni. A Földrajzos Klubbal 

és az EGEA-val nagyon jó volt együtt dolgozni, ötletelni, hogy hogyan is 

tehetnénk jobbá, aktívabbá a szakterületet, viszont volt, amit nem sikerült 

megvalósítani, így remélem utódomnak lesz rá lehetősége. Munkám során 

igyekeztem/tünk mindenből a legjobbat kihozni, igaz nem lehet minden 

tökéletes, így néha hibáztam is, melyekért vállaltam/vállalom a felelősséget. 

Lemondásom ellenére nem szeretnék kilépni a szakterület életéből, az 



elkövetkezendő időszakban segítek utódomnak, amiben csak lehet és amiben 

kéri a segítségemet. Nagy munka vár rá/ránk, hiszen márciusban tartjuk az 

Országos Geográfus Találkozót és Földes szakhetet (március 20-23.), ami nem 

kis együttműködést és energiát igényel, de tudom, hogy sikerrel zárjuk majd a 

hetet. 

 

Köszönet 

Szeretnék azoknak köszönetet mondani, akik a munkám során bármilyen 

formában segítettek, rendelkezésére álltak a szakterületnek a nap 24 órájában, 

fordulhattam hozzájuk segítségért, támaszért. 

 

Sok sikert kívánok utódomnak és a lelkes kis csapatának! 

 

 

 

 


